

Resolution of Board Meeting

<u>قرارات مجلس الإدارة</u>

The Board of Directors of Asyad Shipping Company SAOG (the "Company") held its meeting on the 13th of August 2025, during which it:

1. Approved of the audited financial statements for the six-month period ended June 30, 2025

The Board of Directors has approved the audited consolidated and separate financial statements for the period ended 30th of June 2025. The financial statements will be published on MSX page and on the Company's website.

2. Approved the Date of the Ordinary General Meeting ("OGM")

The board agreed to set the 10th of September 2025 as the date of the OGM. The invitation and agenda of the OGM will be published after obtaining approval from the relevant authorities.

3. Proposed the distribution of cash dividends

Proposed to distribute a cash dividend amounting to 5.56 baisa for each share for the period ended 30 June 2025, to be paid in September 2025, given that such is to be approved by the shareholders in the next OGM.

عقد مجلس إدارة شركة أسياد للنقل البحري ش.م.ع.ع ("الشركة") اجتماعاً بتاريخ 17 أغسطس ٢٠٢٥م، وتم خلاله مناقشة التالي:

 اعتماد القوائم المالية المدققة للفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م

اعتمد مجلس الإدارة القوائم المالية الموحدة والمنفصلة المدققة للفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م. سوف يتم إدراج البيانات المالية المدققة على صفحتنا في بورصة مسقط والموقع الإلكتروني للشركة.

٢. الموافقة على تاريخ انعقاد الجمعية العامة العادية

قرر مجلس إدارة الشركة تحديد موعد ١٠ سبتمبر ٢٠٢٥م لانعقاد الجمعية العامة العادية للشركة، مع الإشارة إلى أنه سيتم نشر الدعوة بعد موافقة الجهات المختصة.

٣. اقتراح توزيع أرباح نقدية

تم اقتراح توزيع أرباح نقدية بمقدار ٥٠٥٦ بيسة للسهم الواحد عن الفترة الستة أشهر المنتهية في ٣٠ يونيو ٢٠٢٥م، على ان يتم صرفها في سبتمبر ٢٠٢٥م، وذلك بعد موافقة المساهمين في الجمعية العامة العادية.

Yours sincerely,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Dr. Ibrahim Al Nadhairi Chief Executive Officer



د. إبراه يـــــم النظـــيري الرئـــيم الـــتنفــيذي